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DAGMARSKOLEN     

Skolebestyrelsen 

Dato:  15.08.22. Kl.: 17.30-19.30                                                                           

Mødet afholdes på: På skolen (Der vil være mulighed for formøde fra 17.00) 

Møde nr.: 1 (2022/23)  Møde ordinært/ekstraordinært.: Ordinært 

Møder aftalt for 22/23: 15/8, 19/9, 31/10, 5/12, 16/1, 27/2, 17/4, 22/5, 19/6 

 

 

Tilstede:  

Mads Langgaard Mørkedal, Sofia Yildirim, Katja Tachau, Nadia M.K. Hansen, Tom Rams-

kover, Merete I. Petersson, Karl Georg Laursen, Stine Salomon, Michael Brix, Allan Sø-

vind Jensen, Jakob Jensen 

 

Suppleanter: Bettina Kjærby og Lasse C. Jørgensen 

 

Fraværende: Michael, Karl Georg, Katja 

 

Referat 
     

Punkter til orientering:   Referat: 

1. 
Meddelelser (10 min.) 
a) Formand 
 
b) Ledelsen 
- Elevtal (364 sidst) 
 
 
 
- Økonomi (kort) 

 
 

- Sygestatistik (sidst 
6,77%) 
 
 
 

c) Medarbejderrepræ-
sentanter 

 
Vi holder skolebestyrelsesmøde hver 4. – 5. uge 
 
a)  
 
b) 344 elever = 20 færre elever efter sommerferien, dette skyldes 
at en stor årgang er gået videre + en lille håndfuld der ikke går 
her mere primært pga. flytning 
 
Er på næste gang, da 5/9 er den dato der bestemmer det økono-
miske afsæt for kommende skoleår 
 
- Vi har et mål om at få sygestatistikken ned under 5%. Pt. er den 
6,70% 
SFO: ca. 9 % 
Skole: ca. 6 % 

2. 
Elevrådet. (3 min.) 
Ledelsen orienterer. 
 
Rettighedsskole  
(2 min. 

 
- Endnu ikke konstitueret: bliver det i løbet af aug./ sept. 
 
- Endnu ikke konstitueret: bliver det i løbet af aug./ sept. 
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3. Dagmarskolen  
siden sidst (15 min.) 

- God afslutning på skoleåret, 6. klasser blev sendt godt videre. 
- Sampasning med Valdemarskolen på Dagmarskolen 
- God opstart efter sommerferien 
- Fagdage om fredagen (3. – 4. årg. om onsdagen). Der bliver skre-
vet ud om det i forbindelse med ugebrev. 
- Vi er meget glade for Kiss and ride eller kys og kør, som er afsæt-
ningsplads v. den store parkeringsplads mod stationen. Der kom-
mer bedre afskærmning derude, bl.a ved blomsterkummer. 
- 6. klasser er på 1. sal og 5. klasser er i kælderen fordi gulvet på 
blå gang er ved at blive renoveret.  
- Vi er ved at være færdige med ændringer for SFO´ en, der er 
kommet nye lokaler til bl.a. ved sanserum, legorum mm. Hele idéen 
er at samle SFO´ en noget mere.  
- Der bliver lavet en ekstra legeplads + fodboldbane 
- Der opsættes flere basketkurve og fodboldmål på murene 
 

 
Hvis der er elever til stede, går de hjem efter dette punkt 
 
Punkter til beslutning:   Afgørelse: 
4. Forældredeltagelse 
eller ej ved kommende 
forældremøder – Obs 
på anderledes form i år 
(15 min.) 

Skolebestyrelsen laver et skriv, der præsenterer bestyrelsen og 
det kommende års arbejde og hvordan man kan bruge bestyrel-
sen. Mads laver udkast til tekst. Dette lægges på AULA, Face-
book og Instagram 
 
Skolen laver opslag vedr. første møde i bestyrelsen med Selfie 

5. Forældre og Sam-
fund inviterer til SB-ud-
dannelse d. 10/10 kl. 
18.30. Hvem har været 
med tidligere og hvem 
skal med? (10 min.) 

5 meldes til (+ 4, som mangler til bestyrelsesmødet i dag) 
 
Sted tilgår 
 

6. Skoleforum på Val-
demarskolen d. 8/9 kl. 
18.30. Allan fortæller 
om indhold (10 min.) 

Dagsorden til mødet er endnu ikke kommet, men rygterne siger 
at det kommer til at indeholde præsentationer af, hvad der er fo-
kus på i skolernes virksomhedsstrategier. 
 

7. Høringssvar teknisk 
budget – 2. runde (5 
min.) 

Allan foreslår at vi i høringssvar skriver det samme høringssvar 
som sidst, med en tilføjelse om at vi ikke har noget yderligere i 
forhold til sidste gang.  

 
Punkter til drøftelse:   Referat 

7. Evaluering af  
Dagmardagen (15 
min.) 

Udsættes til næste møde 

8. Plan for arbejde 
med principper 20 
min.) 

Udsættes til næste møde 
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Øvrige punkter 

9. Eventuelt. (5 min.) 
 

2 repræsentanter kan sendes til seminar for skolebestyrelsesmed-
lemmer 11. og 12. november i Nyborg. Mads sender materiale 
rundt om begivenheden. 
 
Allan og Sofia holder møde om en bekymring. Tages med på næ-
ste møde. 

  
Punkter til kommende møder: 

  Evaluering af SFO i sommerferien 

 Mulighed for loppemarked 

 


